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Geachte heer Blokhuis,

De vaste commissie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport heeft aan u een aanvullend verzoek, te 
betrekken bij het door u toegezegde onderzoek naar GHB-gebruik. U heeft dit onderzoek toegezegd 
tijdens het mondelinge vragenuur d.d. 6 november 2018 (het lid Slootweg - Het bericht ‘Gebruikers 
GHB vaker op eerste hulp’), waarin u aangaf de omgang van het probleem in kaart te zullen brengen 
en de Kamer daarover begin 2019 een brief te zullen sturen met de actuele cijfers en eventuele extra 
acties in de preventieve sfeer,  met speciale aandacht voor GHB en met inbegrip van de in de pilot in 
Oost-Nederland opgedane kennis voor een "sluitende aanpak".  

De commissie verzoekt u de expertise en inzet van het landelijk expertteam bij het genoemde 
onderzoek te betrekken en tevens om de informatie die is verkregen uit eerdere onderzoeken te 
betrekken bij het nieuwe onderzoek. De commissie ontvangt graag in de brief tevens antwoord op de 
volgende vragen:

1. Wat wordt meer of anders onderzocht ten opzichte van de Nationale Drug Monitor (NDM) 
van het Trimbos-instituut? 

2. Bent u bereid te onderzoeken wat met het rapport ‘Politie en GHB problematiek op het 
platteland’ is gedaan?

3. Hoe is de motie-Bergkamp (24077 nr. 383, 1 november 2016) over nazorg bij GHB-gebruik 
om recidive en chronisch gebruik tegen te gaan, uitgevoerd?

4. Kan er in de diepte en kwalitatief met gebruikers gesproken worden over de vraag waarom 
zij kiezen voor dit middel?

Bij deze breng ik u het verzoek van de commissie over.

Hoogachtend,

de griffier van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport,

H.J. Post


